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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/13-26/4 
URBROJ:  2170/01-09-10-13-2 
Rijeka,  25.04.2013. 
                                    

 
   

ZAPISNIK  
35. SJEDNICE VMO CENTAR - SUŠAK 

 
35. sjednica VMO Centar - Sušak održana je 25.04.2013. (četvrtak) s početkom u 10.00 sati u 
prostorijama MO Centar - Sušak, A. Kačića Miošića 8A/1. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Viktor Merle, predsjednik VMO 
- Ivan Budiselić, zamjenik predsjednika VMO 
- Gordan Pavlin, član VMO 
- Davorka Milanović, tajnica MO Centar – Sušak 

 
Ostali nazočni: 

 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Tea Čaljkušić Mance, član VMO 
- Ivica Samardžić, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 34. sjednice VMO Centar – Sušak od 26.03.2013. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Centar - Sušak, gdin. Viktor Merle pozdravio je prisutne, otvorio sjednicu i 
predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Pripreme za 3. KUP Delte 
2. Tekuća komunalna problematika 

� Prijava komunalnih prioriteta za 2014. godinu 
� Informacija o obilasku terena mjesnog odbora  
� Ostalo 

3. Razno 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.       
           
 
 
AD 1 
 

Predsjednik Vijeća informirao je prisutne o predstojećoj organizaciji malonogometnog turnira 3. KUP 
Delte, koji će i ove godine biti dijelom obilježavanja Dana Sv. Vida. Turnir će se igrati 8. i 9. lipnja 
(subota i nedjelja), a ovisno o broju prijava možda će se dio utakmica odvijati i u petak 7. lipnja. 
Suorganizatori će biti dva susjedna mjesna odbora Luka i Školjić, te Direkcija za mjesnu 
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samoupravu. Prijave ekipa su u tijeku.  

Zaključak: 
Vijećnici su primili na znanje informaciju o organizaciji malonogometnog turnira 3. KUP Delte, 
te će se po zaključenju spiska prijavljenih ekipa pristupiti detaljima organizacije. 
 
 
AD 2 
 

• Obzirom da je prijedlog ureñenja prostora izmeñu škola OŠ Centar i srednje Grañevinske 
škole, kroz Riječki program lokalnog partnerstva odbijen, u dogovoru sa ravnateljicom OŠ 
Centar predložiti će se postavljanje nekoliko klupa, koša za košarku i dodatnih koševa za 
sitne otpatke na tom prostoru. 
 

Pročitan je e-mail gñe. Maje Willheim od 18.04.2013. u kojem predlaže "prioritete" za 2014. godinu 
na području Bošketa: 

1. Napraviti više parkirnih mjesta u ulici Bošket obzirom da ljudi nemaju gdje parkirati svoja 
vozila. Uz cestu postoji velika zelena površina koja bi se mogla ukopat i na taj način riješit 
parkirna mjesta. 

2. Dovesti plinsku mrežu do Bošketa i naravno razvest je po sporednim cestama. 
3. Riješiti oborinsku i fekalnu kanalizaciju po stubama Sv. Jurja (stube koje idu od Bošketa do 

Ulice Franje Račkog). Kod velikih kiša oborinski kanali ne mogu po stubama prihvatit veliku 
količinu vode koja se sljeva te dolazi do izbacivanja poklopaca. Mislim da je po tim stubama 
još uvijek mješoviti sustav odvodnje. 

4. Molila bi da osobe koje su zadužene za čišćenje i održavanje unutrašnjosti T.S. ''Bošket'' 
rade svoj posao kontinuirano jer unutrašnjost T.S. zna ličiti na smetlište. Na pristupnom putu 
do trafostanice trebalo bi odrezati visoko raslinje i grmlje kao što su to napravili u ulici 
Vidikovac. 

Tajnica MO Centar – Sušak je zajedno s kolegom, tajnikom MO Grad Trsat obišla i fotografirala 
područja koja se spominju u mailu. Izvijestila je vijećnike da područje Bošketa iz točke 1. pripada MO 
Grad Trsat, te će taj dio zahtjeva gñe. Willheim proslijediti u MO Grad Trsat. Što se plinske mreže 
tiče, kontaktirati će se stručne službe Energa, obzirom da vijećnici nisu sigurni da se ovakvi zahvati 
mogu rješavati kroz "prioritete" mjesnih odbora. Za ureñenje oborinske i fekalne kanalizacije na 
stubama Sv. Jurja kontaktirati će se gradske i stručne službe Vodovoda i kanalizacije prije 
eventualnog uvrštenja u prijedloge "prioriteta" za 2014. godinu. Posljednja točka iz maila gñe. 
Willheim se odnosi na redovito održavanje, te će se uputiti dopis Elektroprimorju Rijeka, kako bi se 
uredila površina oko trafostanice.  

Zaključak: 
Konačan prijedlog "prioriteta" za 2014. Potvrditi će se na slijedećoj sjednici VMO, nakon 
konzultacija sa stručnim službama po pojedinim točkama iz navedenih prijedloga. 
 

• Predsjednik Vijeća informirao je prisutne o obilasku područja mjesnog odbora koji je obavljen 
sukladno planu 15.04.2013., s ciljem utvrñivanja komunalnog nereda i oštećenja objekata 
komunalne infrastrukture, te njihovog rješavanja.  

Teren su obišli predstavnici: 
- komunalnog redarstva – Dušan Karić 
- Rijeka prometa – Zdenko Nikšić, Iva Čendak i Igor Ausilio 
- Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti – Franco Pulin  
- MO Centar – Sušak – Viktor Merla i Ivan Budiselić 
- Direkcije za mjesnu samoupravu – Davorka Milanović 

Uočena oštećenja i komunalni nered su fotografirani i evidentirani, odreñene su nadležnosti po 
službama, te je evidencija proslijeñena u Direkciju za mjesnu samoupravu. Očekuje se postupanje 
nadležnih službi u planiranim rokovima.  
Zaključak: 

Vijećnici su primili na znanje informaciju o obilasku terena MO Centar - Sušak s ciljem 
efikasnijeg rješavanja komunalnog nereda i oštećenja objekata komunalne infrastrukture  

 
• Na dopis upućen MUP-u, 3. Policijskoj postaji (URBROJ 19/2013 od 20.03.2013.), vezano za 
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narušavanje javnog mira i reda u pothodniku ispod Srossmayerove ulice, do ove sjednice nije 
zaprimljen nikakav odgovor.  

Zaključak: 
Uputiti će se požurnica MUP-u, 3. Policijskoj postaji.  
 

• Pročitan je odgovor Lučke uprave Rijeka (urbroj 26/2013 od 09.04.2013.) vezan za pitanje 
parkirališnog prostora na kontejnerskom terminalu na Brajdici, odnosno mogućem zagušenju 
prometa kamionima šleperima na cesti D-404, s početkom korištenja novog ulazno-izlaznog 
punkta.  

Zaključak: 
Lučkoj upravi Rijeka zahvaliti će se na odgovoru, preslika kojeg će se dostaviti svim 
prisutnima na sastanku održanom u MO Centar – Sušak 12.03.2013.  
 
 
 
AD 3 
 

Prisutni su se upoznali sa dopisom riječkog Autotroleja i mogućnostima izrade novih gradskih 
kartica koje će u sebi sadržavati tri različite usluge: javnog prijevoza, plaćanja parkinga i članstva u 
gradskoj knjižnici, za osobe starije od 65 godina. Kartice se, prema navodima iz dopisa mogu izraditi 
do 01.06.2013. 

Zaključak: 
Vijećnici su primili na znanje informaciju o novim gradskim karticama za osobe starije od 65 
godina.  
 

Udruga „Klub navijača Orijenta“ dostavila je e-mailom 19.04.2013. zamolbu za donaciju 
povodom 25. Godišnjice postojanja. Nakon kraće rasprave dogovoreno je kako slijedi u zaključku.  

Zaključak: 
Mjesni odbor Centar – Sušak je korisnik proračunskih sredstava i nema zakonskih 
mogućnosti doniranja o čemu će tajnica obavijestiti navijačku skupinu „Klub navijača 
Orjenta“.  
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 11.00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Centar - Sušak 
 

Davorka Milanović Viktor Merle 
 


